
Verslag bijeenkomst Adviesraad Wonen Plus 

 

Datum  : 12 december 2022 

Tijdstip : 10:00 – 11:30 

Locatie : De Alkenhorst 

Aanwezig : Angelique Jolanda Ruud en Ton  

Afwezig : Greta 

Notulist : Jolanda Liefting 

Gast : Mireille Spits 

 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

Tineke opent de vergadering. 

 

2. Mireille geeft uitleg over de dialoognotitie n.a.v. beleidssessie 22 nov 2022  

Mireille doet verslag van haar bevindingen tot nu toe zij wil graag toetsen of ze op de goede weg 

zit en gaat in de middag met de consulenten in gesprek en morgen 13 december met het 

bestuur en vraagt aan de leden wat zij vonden van de bijeenkomst op 22 november 2022 in 

wijkcentrum Mare Nostrum. 

De nota is door eenieder gelezen Mireille geeft uitleg en beantwoord vragen. 

Opmerkingen en ideeën van dit overleg zal zij samenvatten in een notitie en naar Angelique en 

de Adviesraad sturen ook stuurt zij een notitie van het overleg met de consulenten.  

Mireille stelt voor om per lid aan te geven wat zij van de bijeenkomst vonden. 

Jolanda vond de bijeenkomst erg lang en had moeite om de focus te houden. 

Ruud vindt dat deze bijeenkomsten vaker gehouden mogen worden, nu had hij te kort tijd om 

zich goed voor te bereiden. 

Ton heeft de beleidsbijeenkomst als positief ervaren een goede gemotiveerde groep van 

Adviesraadleden consulenten en bestuur, je leert elkaar anders kennen hij maakt zich wel 

zorgen over hoeveel zorgvragen er uit de politiek op ons afkomen. We moeten vooral niet 

vergeten om onze vrijwilligers gemotiveerd te houden. 

Tineke goede bijeenkomst en heeft het als positief ervaren. 

Angelique verduidelijkt de voorgeschiedenis van het werk van Mireille. 

Mireille vult aan en benadrukt dat dit de eerste ontmoeting was in het proces.  

Angelique gaat Ruud uitnodigen om samen met hem in gesprek te gaan over de geschiedenis 

van de Adviesraad, doel hiervan is hem de inzichten te geven van het reilen en zeilen in het 

verleden.  

 

3. Mededelingen 

• Angelique gaat aan Inge Zoet vragen om contact met Greta Tromp op te nemen.   

• Angelique er is een Adviesraad WhatsApp groep op dit sociaalplatform voor snelle contacten 

onderling Ruud geeft aan dat hij toegevoegd wil worden Jolanda niet. 

 

4. Verslag vorige vergadering 27 oktober 2022  

Verslag wordt goedgekeurd 

 

5. Coalitieakkoord gemeente Alkmaar 

Het coalitieakkoord is door eenieder gelezen er zijn wat vragen Angelique beantwoord deze. 

 

 

 



6. Accountantsrapport 2021 Stichting WonenPlus Alkmaar  

Vragen gesteld in ons vooroverleg van 8 dec 2022 op de vergadering met het bestuur. Zijn 

behandeld in de overleg vergedering met het bestuur en zijn beantwoord.  Vragen schriftelijk 

ingediend door Ruud en Ton die daar niet gesteld zijn worden door Angelique beantwoord.  

 

7. Eindverantwoording 2021 naar gemeente Alkmaar 

Angelique exploitatie recreatieruimte Biesboschstraat in samenwerking met Woonwaard dit is 

niet gerealiseerd, wel is er een nieuw initiatief in samenwerking met de stichting Philadelphia 

opgestart. 

Angelique welzijn op recept loopt moeizaam het contact met de artsen is niet optimaal. 

Ton wijkbureau Niko goede buur waar is dit? Angelique Amalia van Solmsstraat hier is elke 

dinsdag ochtend Daniëlle ijsveld het luisterend oor voor abonnees vrijwilligers en buurtbewoners 

is laagdrempelig en goed bezocht. 

 

8. Digitale erfenis Adviesraad voor ieder lid toegankelijk maken  

Ton vraagt of het mogelijk is om als Adviesraad met inlog voor alle leden van de Adviesraad 

t.b.v. documentenopslag een stukje serverruimte op de server van WonenPlus Alkmaar. 

Angelique merkt op dat ze dan waarschijnlijk voor ieder lid een eigen kostbare licentie moet 

aanvragen zij gaat dit onderzoeken en komt hierop terug. op de actielijst plaatsen. 

 

9. Bespreken vaste vergaderdata en locatie  

Als vaste locatie wordt de Alkenhorst gekozen maandagochtend tijdstip 10:00 – 12:00 

 

10. Actielijst bespreken actualiseren en vaststellen 

• Actielijst behandelen in volgende vergadering 

 

11. Rondvraag  

Ton merkt op dat de Adviesraad door de veranderde samenstelling een inhaalslag te maken 

heeft zowel organisatorische als de nu lopende zaken, de geplande Adviesraad vergaderingen 

zijn nu overvol en herhaaldelijk komen we niet toe aan het bespreken van vraagstukken waarop 

ons advies en meedenken gevraagd wordt en moeten ze doorgeschoven worden naar de 

volgende vergadering.  

Het zou fijn zijn om in de opstart periode wat meer te vergaderen buiten de geplande 

Adviesraad vergaderingen en dan het liefst vanuit huis bv in de avonduren.  

Hij vraagt of er apparatuur aanwezig is voor de twee leden van de Adviesraad die geen 

apparatuur hebben om via Microsoft Teams of Zoom vanuit huis te kunnen vergaderen. 

Angelique gaat binnen WonenPlus kijken of er wat oudere geschikte apparatuur voor deze twee 

leden op bruikleen basis aanwezig is. 

 

12. Afsluiting en bepalen volgende vergadering 

           23 januari 2022 in de Alkenhorst 10:00 – 11.30 


